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Interpelacja 

Dotyczy: wykorzystania środków zewnętrznych na poszukiwanie wód geotermalnych 

 W ostatnich latach, z budżetu państwa przeznaczono ponad 500 milionów złotych na 

zadania związane z poszukiwaniem wód geotermalnych. Poziom dofinansowania na te zadania 

to nawet 100% kosztów. Rozwój geotermii traktowany jest jako korzystanie z naszego 

naturalnego, rodzimego zasobu. 

 Szereg gmin w Polsce wykorzystała te fundusze w celu włączenia wód geotermalnych 

do zasobów wykorzystywanych OZE. Są to też gminy z województwa łódzkiego takie jak np. 

Koluszki, Moszczenica. Ostatnio pojawiły się informacje z Żyrardowa o doskonałej jakości 

znalezionych w tym rejonie złóż. (https://www.money.pl/gospodarka/odwiert-sie-oplaci-

znalezli-jedne-z-najlepszych-w-polsce-wody-geotermalne-7028122037299712a.html)  Swoją 

geotermię z sukcesem, od lat wykorzystuje Uniejów, rozbudowując potencjał turystyczny. 

Warto dodać, że Rzgów leży w tzw. niecce łódzkiej, gdzie możemy się spodziewać temperatury 

wód termalnych na poziomie 70 – 90 stopni C. To jedne z najkorzystniejszych warunków w 

naszym kraju. 

 Informacje płynące z Ministerstwa Klimatu i Środowiska oraz NFOŚiGW wskazują, że w 

najbliższym czasie pojawią się kolejne fundusze na przedmiotowe działania. 

 W związku z powyższym proszę o odpowiedź na następujące pytania: 

https://www.money.pl/gospodarka/odwiert-sie-oplaci-znalezli-jedne-z-najlepszych-w-polsce-wody-geotermalne-7028122037299712a.html
https://www.money.pl/gospodarka/odwiert-sie-oplaci-znalezli-jedne-z-najlepszych-w-polsce-wody-geotermalne-7028122037299712a.html


 
 

 

 
 

1. Czy Urząd Miejski w  Rzgowie przygotowuje się na uruchomienie kolejnych środków na 

poszukiwanie wód geotermalnych? 

2. Jakie działania podjęto w tym celu? 

3. Jeżeli nie podjęto żadnych działań proszę o podanie powodu takiego stanu rzeczy? 

 

Z poważaniem, 

 


